

**STANDING COMMITTEE ON ACCESS TO
INFORMATION, PRIVACY AND ETHICS**



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES
COMMUNES
CANADA

**COMITÉ PERMANENT DE L'ACCÈS À
L'INFORMATION, DE LA PROTECTION DES
RENSEIGNEMENTS PERSONNELS ET DE
L'ÉTHIQUE**

Ottawa, Wednesday, May 8, 2019

Ottawa, le mercredi 8 mai 2019

SUMMONS

To: Mr. Mark Zuckerberg

Take notice that you are hereby summoned and required to appear in Ottawa and give evidence before the Standing Committee on Access to Information, Privacy and Ethics of the House of Commons of Canada on matters relating to its study of the breach of personal information involving Cambridge Analytica and Facebook on Tuesday, May 28, 2019, at 10:30 am, in Room 225-A, West Block, and to remain in attendance until duly discharged.

Failure to appear may lead to proceedings against you for contempt of Parliament.

BY ORDER OF THE COMMITTEE

Le président,

**Bob Zimmer
Chair**

Note: Please contact Mike MacPherson, Clerk of the Committee, at 613-992-1240 prior to the meeting. Please bring this summons with you to the meeting.

ASSIGNATION

À : M. Mark Zuckerberg

Avis vous est donné que vous êtes par la présente assigné et requis de comparaître à Ottawa pour rendre témoignage devant le Comité permanent de l'accès à l'information, de la protection des renseignements personnels et de l'éthique de la Chambre des communes du Canada au sujet des questions liées à son étude de l'atteinte à la sécurité des renseignements personnels associée à Cambridge Analytica et Facebook, le mardi 28 mai 2019, à 10h30, à la pièce 225-A, Édifice de l'Ouest, et à demeurer sur place jusqu'à ce que vous soyez dûment libéré.

Le défaut de comparaître pourrait donner lieu à des procédures d'outrage au parlement.

PAR ORDRE DU COMITÉ

Nota : Veuillez contacter Mike MacPherson, greffier du Comité, au 613-992-1240 avant la réunion. Veuillez apporter cette assignation avec vous à la réunion.